
Statutární město Děčín 

Z á p i s 
z  jednání komise sportovní, konané dne 24. 06. 2019, 13:00 hodin 

Sportovní hala v ulici Maroldova 2, Děčín I - Děčín 
 
Přítomni:  
Mgr. Jan Mareš, Mgr. Oldřich Kadlec, Ing. Rostislav Donát, Lukáš Trnka a Robert Landa. 
Omluveni: Ing. Tomáš Štěpánek 
Hosté: Jakub Houška, Ing. Igor Bayer, Bc. Lukáš Houser 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů ze zasedání komise sportovní 12.06.2019 

Členové komise byli informováni o plnění úkolů z minulého jednání – předložení 
dotací do rady města a zastupitelstva k projednání doporučených žádostí: 

a) Žádosti o mimořádné dotace   jsou předloženy do RM dne 25.06.2019, Závěr                                                                                               
-  úkol splněn. 

b) Žádost BK Děčín s.r.o. pro zasedání ZM dne 27.6.2019,kdy při schválení žádosti 
o dotaci BK Děčín s.r.o. bude navýšen schválený rozpočet 2019  na ostatní 
tělovýchovnou činnost ve výši 2.000.000,00 Kč,  Závěr: úkol splněn 

c) Příprava sportovních dotací pro další období, formy a oblasti žádostí, databáze - 
členská základna, projednat celkovou přípravu na dalším jednání komise 
Závěr: úkol trvá            

 
2. Bc. Lukáš Houser seznámil členy komise se sportovními úspěchy BK Armex Děčín  

v rámci NBL za sezónu 2018/2019, BK Děčín hraje nejvyšší soutěž v basketbalu mužů a 
obsadili již po čtvrté - 2. místo. Dále byly členové komise informováni k činnosti a 
reprezentaci města Děčín, byly zodpovězeny dotazy k žádosti BK Děčín s.r.o.  
Závěr: komise sportovní bere na vědomí  

 
3. Různé: 

a) Informace ze zajištění a organizace sportovní akce v Děčíně:  

 Mezinárodní závod ve vodním pólu, Děčín – Aquapark 14.-16.6.2019, 
Informace k organizaci soutěže a  dále k vlastnímu zajištění této akce podali 
Mgr. Jan Mareš a Ing. Igor Bayer. 

b) Děčínská sportovní, p.o. – možnosti snížení vstupného (pronájmů) pro sportovní 
oddíly, kdy činnost přímo souvisí s pronájmem bazénu, jámy apod.  (SK Děčín, z.s. - 
vodní pólo, Plavecký klub Děčín z.s., Potápěčský klub Děčín z.s. 
- Předloženy informace o celkových nákladech při snížení vstupného (pronájmů) o 

50% pro sportovní oddíly již na sezónu 2019/2020 (školní rok) –  jednalo by se o 
snížení příjmů DCS o 275.000,00 Kč, v rámci podpory sportu. 

Závěr: komise sportovní doporučuje, aby Děčínská sportovní, p.o. společně 
s předsedou komise sportovní žádala při přípravě rozpočtu na rok 2020 o navýšení o 
tuto částku. Komise doporučuje snížení vstupného vztahovat na školní rok (ne 
kalendářní) vzhledem k ekonomickým rozvahám oddílů. Komise bude informována 
dále o postupu. ANO 5x, T: 09/2019            
 

c) Tyršův Děčín 2019 – průběžná informace k přípravě kulturní části a sportovní části 
akce, Závěr – průběžně informovat komisi na jednáních a přípravě této akce, Termín: 
14.-15.9.2019,  ANO 5x, Z: koordinátor- Lukáš Trnka. 
 

d) Taneční MS „DANCESHOCK 2019“, projednáno a schváleno v ZM dne 
30.05.2019, dotace ve výši 390.000,00 Kč; Termín: 19.- 22.09.2019,  ZS Děčín 
Závěr – průběžně informovat komisi na jednáních o přípravě této akce, ANO 5x 
Z: předseda komise 



 
 

e) Úkol informovat průběžně média o sportovních akcích, které podporuje město trvá 
nadále  
Závěr: Komise sportovní bere na vědomí a doporučuje více oslovovat média a 
propagovat tyto akce, umístění sportovců na závodech, reprezentaci města Děčín.  

f) Projednána možnost zhotovení „brány borců“ – oblouk na sportovní soutěže, 
akce, mítinky (START, CÍL) apod. s logem města, podpora statutárního města, 
Závěr: komise sportovní doporučuje projednat možnosti a informace bude na dalším 
jednání, ANO 5x (možnost zapůjčování pro všechny kluby),Informaci do příští komise. 
 

g) Ing. Bayer informovat komisi sportovní, že požádal radu města o zařazení do komise 
sportovní, na dalším jednání komise bude informována o výsledcích žádosti. 
Závěr: Komise sportovní bere na vědomí 
 
 

 
Zapsala: Kapicová Soňa v.r.            Petr Toncar, DiS v.r. 
V Děčíně  dne  01.07.2019     předseda komise sportovní 


